

Good afternoon Haines Parents,

Thank you so much for coming to the Open House last week. We had a wonderful turnout with over 40 staff members and at least 200 parents and students in the building.

Can you believe that we have been in school for a month?

Just a few announcements:

Taffy Apple Sale. The LSC is sponsoring Taffy Apples from October 3-October 14; \$1.50 each and a case of 24 apples is \$30.00. The class who sells the most receives a box of taffy apples to enjoy. The sale starts Monday Oct. 3 through October 14. Taffy apples will be ready for pick up on Friday, October 28, 2016.

Progress reports will be sent home this Friday, October 7, 2016.

If you are in the neighborhood on Sat. October 8, and would like to join us for the Double 10 parade, Please meet at 24th Place and Wentworth at 12:45 pm.

There will be no school on October 10th in observance of Columbus Day.

If you have any questions, please stop by the school.

Have a wonderful week.

非常感謝你們上週來參加開放日，我們有一個美好的出席率，有超過40名教職員員和至少200家長和學生在學校。

你能相信我們學校已經過了一個月嗎？

有幾個通告：

朱古力蘋果銷售 是校董會籌辦的，從10月3-14日，每一個蘋果售;\$1.50，24個蘋果一箱的是價錢是\$30.00，賣得最多的課室將有一箱蘋果獎勵，蘋果銷售時間是10月3-14日，2016年10月28日蘋果將運送到學校。

學生進度表將於本週五，2016年10月7日派發給學生回家。

如果週10月8日星期六你在唐人街附近，請加入我們的雙十節大遊行，請於下午12:45在永活街夾24小街集合。

10月10日是有哥倫布紀念日假期，學生不用上學。

如果您有任何疑問，請來學校查詢。

希望你們有一個美好周末。